## Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 2-14-2020

- 1. 預告:下週總統節放假一週,再下一週因為學校活動需停課一週,所以2/21,2/28連放 兩週,請大家注意下次上課日期為3/6!
- 2. 最近天氣還是不穩定,提醒大家注意身體健康!祝福闔家平平安安,健健康康有個輕 鬆愉快的兩週假期。
- 3. 想報名線上中文課程的學生,可以從以下的連結報名
- : https://forms.gle/Cj8a4h72WNnEixr97
- 4. 福利社這星期五將賣「牛肉紅醬通心粉」,謝謝 Angela 特別幫孩子們準備這美食。
- 1. Please note that the school will have Presidents Day week off and also the week after because of Argonaut school activity. Therefore, we will have 2/21 and 2/28 off. Next class will be on 3/6.
- 2. The weather is changeable lately. Please take care and be healthy. Wish you a relaxing break!
- 3. Please follow the link to sign up for online tutoring class: https://forms.gle/Cj8a4h72WNnEixr97
- 4. This Friday, Snack Shack will sell spagnetti with meat sauce. Thanks to Angela for preparing the food for us.